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BOBOVACÍ VÝPRAVA     20.2.2016 

V únoru jsme se sešli na vlakovém nádraží. Jeli jsme vlakem na Železnou Rudu. Když jsme 

vystoupili z vlaku, tak jsme šli kus pěšky. Došli jsme tam a začali lumpačit ve sněhu. Ve 12:00 jsme 

obědvali. Po obědě jsme se rozdělili na družstva. Družstva mezi sebou soutěžila, první 4 družstva 

dostala samolepku. Když mělo družstvo 3 samolepky, tak se mohlo ohřát v hospodě.  

Zpátky jsme jeli z kopce na bobech. Nastoupili jsme na vlak a jeli jsme domů.  

-Kačaba- 

 

Výprava do Brd 27.2.2016 

Jednodenní výprava do Brd aneb pěší 

túra za poznáním se uskutečnila v sobotu 

27.února. Celý den jsme procházeli Brdské lesy a 

prolézali každý bunkr, který jsme viděli. Nejvíce 

mě zaujal jeden, který byl prakticky celý pod 

zemí, a proto jsme si při celé jeho prohlídce museli 

svítit baterkami. Také jsme se byli podívat 

v jednom starém, napůl vyhořelém mlýně, který se 

nám zdál velmi zajímavý. Hned za mlýnem jsme 

našli jakousi starou střelnici, na které se jednomu 

ze zúčastněných (Pekymu) udělalo nevolno a 

omdlel. Cestou domů jsme se ještě zastavili na opuštěném letišti, na kterém jsme našli spoustu 

nábojnic a některé jsme si odvezli jako památku s sebou.  

-Vašut- 

Dobytí severního pólu  

Adrenalinový přechod  

Naše delegace  Ale sníh jsme měli!!  



 

JARNÍ VÝPRAVA DO ROKYCAN                  18. - 20.3.2016 

Takže ahoj, tady je Pája. No, do té doby než 

jsem jela na tuto výpravu. No nic, jdeme na to! Dne 

18. 3. jsme měli sraz na hlavním vlakovém nádraží 

v Plzni asi tak v 15:45 hod. Pak jsme jeli vlakem asi 

25 minut. Poté jsme ušli asi 2,5 kilometru a už jsme 

byli u klubovny. Ta mě z venku moc dojala. Spali 

jsme asi v jídelně, alespoň to připomínalo jídelnu. 

Navečeřeli jsme se, připravili na spaní a šli ven. Já 

ještě čekala před tím na Řízka a Zajdu, ale ty přišli 

později. 

 Venku jsme hráli Buldoky, pak jsme šli na 

hvězdárnu. Pozorovali jsme měsíc a souhvězdí. 

V půlce toho přišel Řízek se Zajdou. Ten vypravěč měl v ruce zelený lejzr a tím nám všechno ukazoval. 

Nejvíc mě zaujala Psí hvězda. Když jsme šli 

zpátky, tak jsme si povídali vtipy. Pak jsme 

dorazili do klubovny. Zjistili jsme, že jeden 

nováček si zapomněla doma spacák a 

karimatku, ale naštěstí všechno dopadlo 

dobře. Vedoucí v klubovně něco našli, byli 

hodný. Když jsme si šli lehnout, tak bylo 

teplíčko, ale v noci?. Klubovna měla dřevěné 

okna, která šli vyndat, ráno díky nim bylo 

v klubovně tma, ale když se vyndala, bylo to 

hrozné probuzení. Bylo to nepříjemný do 

obličeje. Ráno k snídani jsme měli rohlík 

s marmeládou. Dobrota . Pak jsme šli na 

rozhlednu, ta měla asi 143 schodů. K obědu jsme si tam upekli buřt nebo párek, mě nejvíce z toho 

chutnal chleba. Když jsme šli zpátky, tak jsem si dala tatranku. Dorazili jsme do klubovny a asi za dvě 

hoďky jsme měli večeři. Měli jsme špagety. A potom jsme měli kvíz. Skládali jsme mapu, která se 

vyhrávala při cestě na rozhlednu. 

Pak jsme si šli lehnout a v noci zase zima. Zase nás vzbudili tím strašným probuzením. Ráno 

Řízek musel mít už v 8:00 sbaleno, protože měl turnaj. K snídani jsme měli vánočku s marmeládou a 

furt jsme jí brali Dinovi, protože nám jí furt bral. No prostě boj o marmeládu. Šli jsme ven a tam byl 

příběh Ježíše /Křížová cest, pozn. red./. Zahráli jsme si něco a šli jsme zas do klubovny. K obědu jsme 

měli bramborovou kaši. Pak jsme šli na vlakové nádraží a jeli zase 25 minut domů.  

PS: Celou výpravu mi říkali Papája. Kdo tam všechno byl: Pája (Já), Řízek, Zajda, Kačaba, Eli, 

Jája, Mňamka, Fredy, Tarzanka, Pepa, Apač, Dejf, Drak, Šmoula, Miky, Dino, Tomáš, Niky, Nikolka. 

Vedoucí: bratr Petr, Danča, Peky, Míra a v sobotu se zastavil i Kuklíč. 

-Pája-  

Výhledy!  

Stoj na noze - boj o mapu  



 

A tentokráte zápis z jarní výpravy od šmouly 

Jarní výprava se konala od 18.3. – 20.3. v Rokycanech. Ubytovaní jsme byli v klubovně 

tamějších skautů. Po  příjezdu jsme snědli svačiny z domova a připravili jsme si spaní.  

Po probuzení byla snídaně a následovně nás čekal výlet na Rokycanskou rozhlednu Kotel. 

Cesta byla dlouhá, ale výhled stál za to. Po návratu následovala večeře, po které jsme všichni únavou 

usnuli. 

Poslední den výpravy jsme všechno po sobě uklidili, zabalili si věci a šli jsme na krátkou 

procházku. Po návratu z výletu nás čekal oběd ”kašpárek” (párek plus párek). Domů jsme se vrátili 

vlakem v 17 hodin. Výprava byla super a už se moc těším na další. 

-Šmoula- 

28.-29.5.2016 - Hrádek u Sušice, Do přírody  0 

14.5.2016 -ZVaS 2016   Závod Vlčat a Světlušek, Plzeň Senečák 

16.4.2016 - Vlčtejn, Dobývání hradu  0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

http://jiznikriz.rajce.idnes.cz/28.-29.5.2016_-_Hradek_u_Susice%2C_Do_prirody/
http://jiznikriz.rajce.idnes.cz/14.5.2016_-_Plzen_Senecak%2C_ZVaS_2016/
http://jiznikriz.rajce.idnes.cz/16.4.2016_-_Vlctejn%2C_Dobyvani_hradu/


 

Jak jsem musel psát zápis 

Jelikož to a protože lenost 

členů našeho oddílu v některých 

odvětvích nezná mezí a protože, jak se 

tak v dobré společnosti slušně říká, 

někdo to udělat musí, schytal jsem 

zapsání oddílových narozenin do 

kroniky já. Navnaďte svou mysl lehce 

melancholicky, dobrodružně a pln 

očekávání, neboť taková atmosféra 

panovala…  Bojovka, nostalgie, známí i 

neznámí, kamarádi, dávné vzpomínky 

na společné zážitky i lumpárny...   

Ranní přípravy začaly tím, že jsme hledali po celém senečáku prodlužku, protože tu Petra 

nenapadlo vzít. Když už se našla - u nás v klubovně, samozřejmě, připravil se bar na Senečáku k 

celodenní akci. Atmosféra houstla… všichni jsme se těšili, 

kdo nakonec dorazí a kdo ne... Postupně se to začalo 

scházet a bylo to veliké, spousta skautů se viděla po dlouhé 

době a rádi si popovídali. Vyrušil je ovšem oficiální začátek. 

Nutně jsme to museli rozjet nějakou hrou, tak jsme si dali „Puzzle s oddílovými vlajkami“ a poté 

„Dobývačku“. Trošku jsme si rozpumpovali krev, zařádili si a hned se vrhli na vzpomínání na dávné 

doby minulé.  

Tou dobou již Ti největší pamětníci živě diskutovali o svých zážitcích. Nejvíce pamatuje 

zakladatel oddílu Akela, který v roce 1966 oddíl založil. Vyprávěli spolu s Jarýnem a Bedlákem. 

Některé historky už jsme slyšeli, ale to tajemné mrazení v zádech zůstává. Všichni jsme se podívali na 

oddílové fotky, vyzkoušeli si vědomostní kvíz o historii oddílu, někteří z nás se trošku zastyděli, co 

všechno neví a proběhlo i hromadné představování. Ukončili jsme setkání se ctí a plni vzpomínek. 

Snad se při příštím výročí zase sejdem:).  

-Mr. Smiricky-  



 

Hnedá je barva naše 

 

Podobná slova vypůjčil si před mnoha lety Akela od vontů a upravil je pro naše účely. Jak 

víme, barva vontů je žlutá, kdežto barva skautů jest hnědá. V současné době není v našem oddílu 

nijak velký počet skautů, naštěstí kvantitu nahrazujeme kvalitou. Doufám, že si to naši skauti přečtou. 

V letošním roce by se nám však množství skautů mělo slušně zvýšit a to je samozřejmě pro oddíl 

dobrá zpráva.  

Mám z toho vážně radost, neboť akcí jen pro skauty do teď pořádali jsme pramálo, od 

nového skautského roku se však dá očekávat vzestup. To bude velký přínos pro nové i pro stávající 

skauty, protože v různém věku různé lidi baví samozřejmě různé věci a taková akce jen pro skauty 

může být nabitá akcí mnohem víc, než akce pro všechny věkové kategorie. Takže se těšme na dny 

příští, mnohé z nás čekají nová dobrodružství! 

-Petr- 

 

FOTOGALERIE – CYKLOVÝPRAVA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Výprava do PRírody 

Účastníci: Linda, Amazonka, Myška, Simča, Nikolka, Freddy, Mňamka, Apač, Jája, Amálka, Eli, 

Drak, Peťan, Čerw, Peky, Danča a Danča. Výprava začala na nádraží. Jeli jsme do Hrádku u Sušice. 

Vystoupili jsme a šli přes les na místo stanování. Když jsme dorazili, zjistili jsme, že místo stanování je 

tábořiště Vločky, což bylo super, protože tam byl DŘEVNÍK! Ten se stal naším palácem.  

Po nějaké době se rozhodlo, že se bude hrát stopovačka, Tak jsme se rozdělili na dva týmy po 

7 lidech. Jen co jsme vyšli začal Liják (to L je tam schválně) a tak jsme se vrátili (po cca. 15 

strastiplných minutách zpět do paláce, kde jsme si zpívali můj a Mňamky výtvor. Druhá půlka byla 

zatím u nějakého včelaře (nic o tom nevím). Když déšť skončil, oni se vrátili a postavili jsme stany a 

zjistili jsme, že voda ukradla jídlo, které se chladilo v potoce. Čerw a Peky křičeli: „Máme šunku!“ a 

všichni jásali. I přes problémy jsme se 

dokázali najíst. A nemůžu zapomenout na 

to, že Drak byl jmenován Caesarem. 

Byla to KOPA SRANDY.     

-Fredy- 

 

 

 

 

Patnácté narozeniny a stále aktivní Clen. A co dál  ? 

 

Mnozí si myslí, že skauting je pro děti, ale tak to vlastně není. 

Skautem se člověk stává až někdy kolem desátého a jedenáctého roku 

života, záleží na každém, jestli už „na to má“. Do té doby je každý buď vlče, 

nebo světluška, což je taková přípravka na to stát se skautem či skautkou. 

Původně byl skauting určen jen starším chlapcům, pak se rozrostl o dívky a 

nyní se dál rozrůstá věkově směrem dolů, v některých případech až na úroveň mateřských škol. To 

má za následek, že se oddíly omlazují, program se více zaměřuje na malé děti a skauti, které to příliš 

nebaví, odcházejí a zůstává jich v oddíle málo. Tím méně jich pak dosáhne patnácti let věku v pozici 

aktivního člena. 

Patnáct let je takové rozcestí. Tam si může každý vybrat, jestli svou činnost skončí, nebo jestli 

si najde jinou cestu. Těch je mnoho. Může se starat o mladší členy, může se z něj stát nezávislý 

dobrodruh, který se jen s oddílem občas sveze, nebo se může začít vzdělávat a časem se stát 

plnohodnotným skautským činovníkem anebo cokoliv jiného. Anebo všechno najednou. 

Možností je prakticky neomezeně. Ale ti, kteří jen budou sedět a čekat, co přijde, se taky 

nemusejí dočkat. A to by byla škoda. 

-Petr-  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


